

សាធារណរដ្ឋ MASSACHUSETTS

ការិយាល័យប្រតិបត្តិកិច្ចការបរិស្ថាន និងថាមពល



នាយកដ្ឋានធនធានកសិកម្ម

251 Causeway Street, Suite 500, Boston, MA 02114
617-626-1700 fax: 617-626-1850 www.mass.gov/agr



ព្រឹត្តិបត្រព័ត៌មានអ្នកប្រើប្រាស់ ការថែទាំទីធ្លាដាំស្មៅ

រដ្ឋ Massachusetts "បទប្បញ្ញត្តិទាក់ទងនឹងការអនុវត្តចំពោះទីធ្លាដាំស្មៅនៅក្នុងការកំណត់លំនៅដ្ឋាន" 333
CMR
13.06) ទាមទារឱ្យអ្នកទទួលបានព្រឹត្តិបត្រព័ត៌មាននេះ។

តើកម្មវិធីពាណិជ្ជកម្មសម្រាប់ទីធ្លាដាំស្មៅមានសុវត្ថិភាពទេ?

នៅពេលដែលការប្រើប្រាស់ថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិត ត្រូវបានអនុវត្តយ៉ាងត្រឹមត្រូវ និងដោយប្រុងប្រយ័ត្ន កម្រិត
នៃហានិភ័យត្រូវបានកាត់បន្ថយយ៉ាងខ្លាំង ទោះជាយ៉ាងណាក៏ដោយ ថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិតទាំងអស់
គឺបានបង្កើតឡើងដោយមានជាតិពុលដល់ទម្រង់នៃជីវិតមួយចំនួន។
ដូច្នេះត្រូវរក្សាថ្នាំទាំងនោះដោយប្រុងប្រយ័ត្ន។ ជាតិពុលអាចប្រែប្រួលពីផលិតផលថ្នាំសម្លាប់
សត្វល្អិតមួយទៅផលិតផលមួយទៀត ហើយបុគ្គលម្នាក់ៗអាចរងផលប៉ះពាល់ខុសគ្នា
ចំពោះកម្រិតនៃការប៉ះពាល់ដូចគ្នា។ ទោះបីយ៉ាងនេះក្តី ជាធម្មតាមានហានិភ័យតិចតួចបំផុត,
អ្នកគួរតែចាត់វិធានការដើម្បីកាត់បន្ថយការប៉ះពាល់របស់អ្នក ដើម្បីជៀសវាងបញ្ហាដែលអាចកើតមាន។

តើវាមានសុវត្ថិភាពជាងក្នុងការថែរក្សាទីធ្លាដាំស្មៅដោយខ្លួនឯងទេ?

ការថែរក្សាដើមឈើ/គុម្មឈើដោយខ្លួនឯងជាមួយនឹងថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិតអាចមានគ្រោះថ្នាក់ជាង
ព្រោះថាអ្នកនឹងប៉ះពាល់ខ្លួនឯងដោយផ្ទាល់ទៅនឹងសារធាតុគីមីដែលបង្កគ្រោះថ្នាក់ក្នុងពេលអនុវត្ត។
មានគ្រោះថ្នាក់បន្ថែមជាមួយនឹងការផ្ទុកថ្នាំសំលាប់សត្វល្អិតមិនត្រឹមត្រូវនៅជុំវិញផ្ទះ។
ប្រសិនបើអ្នកសម្រេចចិត្តថែរក្សាដើមឈើ/គុម្មឈើផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក
សូមស្វែងរកការប្រឹក្សាយោបល់ដែលមានជំនាញវិជ្ជាជីវៈ ហើយធ្វើតាមស្លាកណែនាំដោយប្រុងប្រយ័ត្ន។

តើខ្ញុំអាចកាត់បន្ថយការប៉ះពាល់នឹងថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិតបានឬទេ?

បាន, ដើម្បីកាត់បន្ថយការប៉ះពាល់
និងសក្តានុពលនៃបញ្ហាដែលទាក់ទងនឹងសុខភាពពីការប្រើប្រាស់ថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិត
មានដំណើរការសមស្របដែលអាចត្រូវបានអនុវត្តដូចជា ការបិទបង្អួច និងយកគ្រឿងសង្ហារឹម
និងប្រដាប់ក្មេងលេងទាំងអស់ចេញពីទីធ្លា។ ក្នុងអំឡុងពេល និងភ្លាមៗបន្ទាប់ពីការដាក់ពាក្យ
វាក់ស៊ីនខាងដងដៃក្នុងការរក្សាមនុស្សផ្សេងទៀត ជាពិសេសកុមារ
និងសត្វចិញ្ចឹមឱ្យនៅឆ្ងាយពីកន្លែងដែលត្រូវប្រើថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិត។

តើខ្ញុំអាចត្រូវបានក្រុមហ៊ុនជូនដំណឹងមុនការដាក់ពាក្យសុំថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិតដែរឬទេ?

បាន។
អ្នកដាក់ពាក្យស្នើសុំថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិត/ក្រុមហ៊ុនដែលអ្នកជួលត្រូវតែផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវឱកាសដើម្បីស្នើសុំការជូនដំណឹង
មុនពេលកម្មវិធីនីមួយៗ។
ការជូនដំណឹងនេះនឹងអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកមានពេលវេលាដើម្បីរៀបចំសម្រាប់កម្មវិធី។
អ្នកក៏អាចប្រើជម្រើសការជូនដំណឹងនេះដើម្បីទាក់ទងអ្នកជិតខាងដែលអាចមានកង្វល់/សំណួរផ្សេងៗ។

តើអ្នកដាក់ពាក្យត្រូវដាក់សញ្ញាពណ៌លឿងនៅលើទីធ្លាដាំស្ពៅរបស់ខ្ញុំឬទេ?

បាទ។ អ្នកដាក់ពាក្យស្នើសុំត្រូវដាក់សញ្ញាពណ៌លឿងនៅលើទីធ្លាដាំស្ពៅដែលត្រូវបានប្រើប្រាស់ថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិត។ ជាការសញ្ញាផ្តល់ការជូនដំណឹងដល់អ្នកថា កម្មវិធីថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិតត្រូវបានធ្វើឡើងចំពោះទីធ្លាដាំស្ពៅរបស់អ្នក។ ការធ្វើបែបនេះនឹងអនុញ្ញាតឱ្យអ្នក និងមនុស្សផ្សេងទៀតជៀសវាងកន្លែងដែលត្រូវបានប្រើប្រាស់ថ្នាំ។ កុមារគួរយល់ដឹងអំពីសញ្ញានោះ មានន័យថា កម្មវិធីថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិតបានកើតឡើងនាពេលថ្មីៗនេះ ហើយពួកគេគួរតែជៀសវាងការប្រើប្រាស់តំបន់ទាំងនោះ។ អ្នកអាចដកសញ្ញាចេញបន្ទាប់ពី 24 ម៉ោង។

តើព័ត៌មានអ្វីខ្លះដែលត្រូវទុកជាមួយខ្ញុំបន្ទាប់ពីការដាក់ពាក្យ?

បន្ទាប់ពីការដាក់ពាក្យនីមួយៗ អ្នកគួរតែទទួលបានព័ត៌មានដូចខាងក្រោម៖
ឈ្មោះ និងលេខអាជ្ញាប័ណ្ណអ្នកដាក់ពាក្យសុំថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិត
កាលបរិច្ឆេទនិងពេលវេលានៃការដាក់ពាក្យ
ឈ្មោះ និងលេខចុះបញ្ជី EPA នៃថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិតដែលបានអនុវត្តចំពោះទ្រព្យសម្បត្តិរបស់អ្នក
ការណែនាំ/ការប្រុងប្រយ័ត្នលើអ្វីដែលអ្នកគួរធ្វើបន្ទាប់ពីការដាក់ពាក្យ

ហេតុអ្វីបានជាទីធ្លាដាំស្ពៅរបស់ខ្ញុំត្រូវបានប្រើប្រាស់ថ្នាំមូស/ចៃឆ្កែ?

ការប្រើប្រាស់ថ្នាំមូស និងចៃឆ្កែ អាចត្រូវបានអនុវត្តទៅលើទីធ្លាដាំស្ពៅ។ ជាញឹកញយគេលាបវាក្នុងលក្ខណៈមួយ ដើម្បីឱ្យ ផលិតផលប៉ះនឹងមូស/ចៃឆ្កែ ដោយផ្ទាល់ ឬផលិតផលនៅតែមាននៅលើស្លឹកឈើមួយរយៈ ដើម្បីឱ្យវាសម្លាប់មូស/ចៃឆ្កែ នៅពេលដែលពួកវាសម្រាកនៅលើស្លឹកឈើ ឬទៅប៉ះផ្ទាល់ជាមួយវា។

ចុះប្រសិនបើខ្ញុំមានសណ្តរ ឬមានបញ្ហា?

នាយកដ្ឋានធនធានកសិកម្មគ្រប់គ្រងការប្រើប្រាស់ថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិតនៅរដ្ឋ Massachusetts ។ វាជាការបំពាន ច្បាប់ក្នុងការប្រើថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិតមិនសមស្របតាមស្លាកណែនាំ។ ពាណិជ្ជកម្មទាំងអស់របស់អ្នកដាក់ពាក្យសុំថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិត ត្រូវតែមានអាជ្ញាប័ណ្ណអ្នកដាក់ពាក្យសុំថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិតដែលមានសុពលភាព ចេញដោយនាយកដ្ឋាន។ អ្នកប្រើប្រាស់គួរតែពិនិត្យមើលដើម្បីធានាថាអ្នកដាក់ពាក្យសុំមានអាជ្ញាប័ណ្ណ ឬបញ្ជាក់។ ប្រសិនបើអ្នកសង្ស័យថាអ្នកដាក់ពាក្យសុំរបស់អ្នកមិនមានអាជ្ញាប័ណ្ណ ឬមានការប្រើប្រាស់ខុស សូមទាក់ទងនាយកដ្ឋានធនធានកសិកម្ម។ ប្រសិនបើអ្នកមានចម្ងល់ ឬកង្វល់បន្ថែមអំពីថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិត ឬការប្រើប្រាស់ថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិត អ្នកគួរតែទាក់ទងក្រុមហ៊ុនដើមឈើ ឬកុម្មុយេរីរបស់អ្នក ឬអ្នកអាចទាក់ទងដូចខាងក្រោម៖

- ការដាក់ឱ្យប្រតិបត្តិថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិតនៅរដ្ឋ Massachusetts: (617) 626-1782
- EPA មជ្ឈមណ្ឌលព័ត៌មានជាតិថ្នាំសម្លាប់សត្វល្អិត: (800) 858-7378
- មជ្ឈមណ្ឌលព័ត៌មានថ្នាំពុលនៅរដ្ឋ Massachusetts: (617) 232-2120
- នាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈ/ការិយាល័យសុខភាពបរិស្ថាន(617) 624-5757

ប្រសិនបើអ្នកមានបញ្ហាភិច្ចសន្យាជាមួយក្រុមហ៊ុន សូមទាក់ទងការិយាល័យភិច្ចការអ្នកប្រើប្រាស់នៃរដ្ឋ Massachusetts តាមរយៈ(617) 727-8400 ឬការិយាល័យពាណិជ្ជកម្មកាន់តែប្រសើរនៅ(617) 426- 9000 និង (413)734-3114.

ថ្ងៃទី 2 ខែឧសភា, 2017